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Protokół nr 35/2022 

z posiedzenia Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej  

w Suwałkach odbytego w dniu 21 marca 2022 r. w godz. od 1600 do 1700 

w  Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1  

oraz za pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

 

Obecni członkowie Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki: 

1. Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji  

2. Wojciech Pająk – Wiceprzewodniczący Komisji – on-line 

3. Tadeusz Czerwiecki  

4. Anna Maria Gawlińska – on-line 

5. Jacek Juszkiewicz   

6. Kamil Lauryn  

7. Jacek Niedźwiedzki  

8. Marek Lech Zborowski – Weychman – on-line 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk  

2. Kamil Sznel – Nacz. Wydz. Obsługi Prezydenta , Komunikacji Społecznej i Promocji 

3. Jerzy Gałązka – p.o. Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Gosp. Komunalnej  

4. Artur Radzewicz – Naczelnik Wydziału Inwestycji  

5. Miłosz Stachurski – Wydział Kultury i Sportu 

6. Grzegorz Krysa – Zastępca dyrektora Ośrodka Sportu i Turystyki w Suwałkach  

7. Piotr Zieliński – Przewodniczący Rady Sportu przy Prezydencie Miasta Suwałk 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji Ekologii, Kultury Sportu i Turystyki powitał 

zebranych i przypomniał, że porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami 

komisyjnymi.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 34/2022 z posiedzenia Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 stycznia 2022 r. 

2. Sprawozdanie z działalności Rady Sportu przy Prezydencie Miasta za 2021 rok. 

3. Informacja o funkcjonowaniu Ośrodka Sportu i Rekreacji w Suwałkach w 2021 roku.  

4. Informacja o dotacjach udzielonych w 2021 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie 

i roboty budowalne przy zabytkach wpisanych do rejestru, znajdujących się na terenie 

Miasta Suwałki.  

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Suwałk ze współpracy z miastami partnerskimi  

oraz międzynarodowym stowarzyszeniem pn.: Innovation Circle Network w 2021 roku. 

6. Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2021 rok. 

7. Raport z wykonania programu ochrony środowiska dla Miasta Suwałki na lata  
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2016-2020. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk  

na 2022 rok. 

9. Wolne wnioski. 

 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 34/2022 z posiedzenia Komisji Ekologii, Kultury, Sportu  

i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 stycznia 2022 r. 

 

Bogdan Bezdziecki zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego protokół został przyjęty. 

 

 

Ad pkt. 2  

Sprawozdanie z działalności Rady Sportu przy Prezydencie Miasta za 2021 rok. 

– Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Piotr Zieliński – Przewodniczący Rady Sportu powiedział, że w skład Rady wchodzi 14 osób 

i że w 2021 roku odbyła ona 4 spotkania. Zaznaczył, że zajmowała się m.in. opiniowaniem 

dokumentów oraz decyzji, które w zakresie sportu podejmuje Prezydent Miasta.  

Wspomniał, że w 2021 r. nazwano stadion lekkoatletyczny imieniem Jadwigi Olbryś, co jak 

zaznaczył pokazuje, że nie tylko osoby z pierwszych stron gazet są doceniane, ale również ci, 

którzy dużo wnieśli w rozwój sportu w mieście.  

Dodał, że jeśli chodzi o sport, rok 2022 szykuje się bardzo ciekawie. W Suwałkach odbędą się 

m.in. mistrzostwa Polski seniorów w lekkoatletyce, podczas których będzie można zobaczyć 

największe gwiazdy w tej dziedzinie. Zaznaczył, że Suwałki przygotowują duże imprezy 

lekkoatletyczne już od lat, jednak ta będzie najważniejsza.  

Następnie dodał, że w mieście planowane są również mistrzostwa Polski w szachach 

błyskawicznych.  

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej uwag, wobec czego Sprawozdanie z działalności Rady 

Sportu przy Prezydencie Miasta za 2021 rok, zostało przyjęte. 

 

 

Ad pkt. 3 

Informacja o funkcjonowaniu Ośrodka Sportu i Rekreacji w Suwałkach w 2021 roku.  

– Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Grzegorz Krysa – Zastępca dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji powiedział, że ze względu 

na pandemię, był to drugi bardzo nietypowy rok, jeśli chodzi o funkcjonowanie OSiR. Jak 

powiedział wciąż pojawiały się nowe obostrzenia związane z zamknięciami lub ograniczeniem 

liczby osób a to w efekcie powodowało spadki przychodów, ale też frekwencji. Zaznaczył,  
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że zauważalne było zamknięcie się ludzi w domach i spadek zainteresowania udziałem  

w imprezach masowych typu koncerty czy mecze.  

Dodał, że OSiR organizuje też koncerty w Suwałki Arena, aby zmniejszyć koszty utrzymania 

tej hali, jednak sprzedaż biletów też nie była na takim poziomie, jak się spodziewano.  

Grzegorz Krysa powiedział, że w okresie, kiedy OSiR był zamknięty pracownicy wykonywali 

inne zadania, jak chociażby prowadzenie punktu szczepień. Dodatkowo wspierali Zarząd Dróg 

i Zieleni w akcjach porządkowych, czyścili Czarną Hańczę na odcinku miejskim. Zaznaczył 

również, że z uwagi na ograniczanie kosztów, pracownicy wykonywali wiele remontów obiektu 

we własnym zakresie.  

 

Bogdan Bezdziecki zapytał, jakie jest obłożenie Hostelu Wigry, jeśli chodzi o uchodźców oraz 

czy będą problemy związane z organizacją imprez i koniecznością zapewnienia miejsc 

noclegowych dla sportowców.  

 

Grzegorz Krysa powiedział, że hostel jest wypełniony w 100%, natomiast na hali OSiR było 

ponad 60 osób z czego część wyjeżdża do innych miejsc. Przyznał, że OSiR zmierza w tym 

kierunku, aby powoli opróżniać hostel m.in. ze względów wspomnianych przez Bogdana 

Bezdzieckiego tak, aby przywrócić mu właściwą funkcję.  

Wspomniał również, że rok 2021 był trudny dla hotelarstwa, natomiast w Hostelu Wigry udało 

się zakwaterować pracowników budowy gazociągu i dzięki temu hostel funkcjonował  

i przynosił przychody.  

 

Kamil Lauryn zapytał, na jakiej zasadzie Ukraińcy będą wysiedlani z Hostelu Wigry. 

 

Grzegorz Krysa powiedział, że na razie nie ma mowy o wysiedlaniu ani używaniu tego 

pojęcia. Dodał, że teraz występuje zjawisko fluktuacji – jedni przyjeżdżają, inni wyjeżdżają  

a jeśli będzie w tym zakresie decyzja Prezydenta Miasta, wówczas prawdopodobnie trzeba 

będzie zatrzymać kwaterowanie nowych osób i czekać, aż ci, którzy tam przebywają znajdą 

mieszkania. Wspomniał, że są osoby, które pomagają w znajdowaniu mieszkań i pracy 

uchodźcom i dzięki temu być może uda się bezboleśnie wygaszać powoli zakwaterowanie 

nowych osób.  

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej uwag, wobec czego Informacja o funkcjonowaniu 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Suwałkach w 2021 roku, zostało przyjęte. 

 

 

Ad pkt. 4 

Informacja o dotacjach udzielonych w 2021 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, znajdujących 

się na terenie Miasta Suwałki.  

– Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Wojciech Pająk zapytał na czym polegają problemy związane z tym, że kościół ewangelicko-

augsburski miał być remontowany a ostatecznie nie podjął się tego zadania.  
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Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że parafii zabrakło środków na 

wykonanie remontu a dotacja miejska była niewystarczająca na wykonanie prac.  

  

Wojciech Pająk dopytał, czy będzie planowany drugi nabór.  

 

Łukasz Kurzyna powiedział, że przedstawiona Informacja dotyczy poprzedniego roku. 

Natomiast, jeśli chodzi o rok bieżący do 15 marca trwał nabór wniosków. Teraz  

są rozpatrywane i weryfikowane pod względem wymogów formalnych i kosztów. Podkreślił, 

że odpowiednie procedury są w trakcie.  

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej uwag, wobec czego Informacja o dotacjach udzielonych 

w 2021 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowalne przy zabytkach 

wpisanych do rejestru, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki, zostało przyjęte. 

 

 

Ad pkt. 5 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Suwałk ze współpracy z miastami partnerskimi  

oraz międzynarodowym stowarzyszeniem pn.: Innovation Circle Network w 2021 roku. 

– Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Kamil Sznel – Naczelnik Wydziału Obsługi Prezydenta, Komunikacji Społecznej i Promocji 

powiedział, że ze względu na pandemię kontaktów nie było za dużo i nie wszystkie zadania 

udało się zrealizować. Dodał, że na obecny rok planów jest więcej, jednak sytuacja związana  

z wojną na Ukrainie również może wiele w tym aspekcie zweryfikować.  

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej uwag, wobec czego Sprawozdanie Prezydenta Miasta 

Suwałk ze współpracy z miastami partnerskimi oraz międzynarodowym stowarzyszeniem  

pn.: Innovation Circle Network w 2021 roku, została przyjęta. 

 

 

Ad pkt. 6 

Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2021 rok. 

– Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Artur Radzewicz – Naczelnik Wydziału Inwestycji powiedział, że na chwilę obecną jest 

realizowany jeszcze jeden projekt – oświetlenie i modernizacja terenów rekreacyjnych przy  

ul. Wojska Polskiego. Oprócz tego pozostało jeszcze do zamówienia zaplecze kontenerowe. 

Dopiero po załatwieniu tych dwóch spraw będzie można powiedzieć, że zakończono realizację 

projektów z SBO 2021 r.  

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej uwag, wobec czego Sprawozdanie z wykonania 

Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2021 rok, zostało przyjęte. 
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Ad pkt. 7 

Raport z wykonania programu ochrony środowiska dla Miasta Suwałki na lata  

2016-2020. 

– Raport stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Jerzy Gałązka – p.o. Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 

powiedział, że informacja dotyczy 4 lat, natomiast od marca 2021 r. jest nowy program ochrony 

środowiska na lata 2021 – 2024. Dodał, że informacja została przygotowana w oparciu o dane  

z Wydziału, z firm, na podstawie raportów o stanie miasta. 

 

Wojciech Pająk przywołał dane podane przez Główny Inspektorat Ochrony Środowiska za rok 

2020 w Suwałkach. Jak zaznaczył okazuje się, że normy stężenia benzopirenu były w 2020 

roku przekroczone, co oznacza, że smog nadal jest dużym problemem pomimo wymiany 

pieców i programu Czyste powietrze. Wspomniał, że duży problem jest np. na ul. Emilii Plater 

i zapytał, co w związku z tym można by było zrobić. 

 

Jerzy Gałązka powiedział, że za 2021 rok nie ma przekroczeń benzopirenu w Suwałkach, były 

natomiast w  Łomży. Jak zaznaczył, efektem tego były działania Urzędu Marszałkowskiego  

w zakresie planu ochrony powietrza dla strefy podlaskiej, gdzie wprowadzono zmiany.   

Jest również propozycja opiniowania zmian  dotyczących przekroczeń PM10. 

Dodał, że jeśli chodzi o realizację programu Czyste powietrze, w chwili obecnej jest możliwość 

połączenia programu rządowego z dotacją miejską a informacja o tym była publikowana  

w mediach i jest też dostępna w Wydziale Ochrony Środowiska. Zaznaczył, że jeśli chodzi  

o wymianę źródeł ciepła, zainteresowanie nie jest zbyt duże. Chodzi tu głównie o gaz. Jak 

powiedział wnioski, które wpłynęły dotyczą głównie wymiany na pompy ciepła.  

Następnie Jerzy Gałązka zaznaczył, że Straż Miejska kontroluje mieszkańców, którzy mają 

obowiązek pokazać, czym palą w piecach.  Jak powiedział, w dużym stopniu, ludzie nie palą 

już śmieciami. 

Podkreślił, że badania wykonane przez Wojewódzki Inspektorat Środowiska są podstawą. 

Powiedział, że trzeba zwracać uwagę nie tylko na niską emisję, ale również tę związaną  

z ruchem komunikacji miejskiej i ruchem samochodowym. Dodał, że wiadomo, kiedy są 

największe przekroczenia i określona liczba przekroczeń jest dopuszczalna.  

 

Wojciech Pająk powiedział, że chociaż Straż Miejska może karać mieszkańców, nie robi tego. 

Sprawa kończy się na pouczeniach. Wspomniał, że na ul. Gałaja czy Staszica dym widać na 

całą okolicę.  

 

Jerzy Gałązka powiedział, że jeśli jest zgłoszenie Straż Miejska musi sprawdzić a mieszkaniec 

ma obowiązek pokazać, czym pali w piecu. Dodał, że np. jeden z budynków przy ul. Utrata też 

potrafi „zakopcić” całą okolicę, jednak podczas interwencji Policji i Straży Miejskiej okazało, 

że właściciel pali węglem, więc jedyna szansa na poprawę to wymiana formy ogrzewania.  

 

Jacek Niedźwiedzki zapytał, jak wygląda sytuacja z miejscem, które też było mocno 

„zakopcone” w okolicy sklepu meblowego przy ul. Jana Pawła II.  Wspomniał, że były tam 
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kontrole a sprawa zakończyła się w sądzie.  

 

Jerzy Gałązka powiedział, że cały czas jest prowadzone postępowanie. Miasto napisało swoją 

decyzję, od której właściciel sklepu odwołał się do Samorządowego Kolegium Odwoławczego 

i trwa oczekiwanie na rozstrzygnięcie.  

Dodał, że Miasto nałożyło obowiązek dokonania przeglądu ekologicznego tego pieca a 

właściciel sklepu kwestionuje te zapisy. Powiedział również, że teraz nie ma żadnych zgłoszeń 

od mieszkańców, więc być może jest poprawa. 

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej uwag, wobec czego Raport z wykonania programu 

ochrony środowiska dla Miasta Suwałki na lata 2016-2020, został przyjęty. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk  

na 2022 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Jerzy Gałązka powiedział, że tegoroczna formuła jest trochę inna niż dotychczasowa. 

Zaznaczył, że została ona uproszczona i jest bardziej czytelna w zakresie tego, kto ma jakie 

obowiązki i zadania. Dodał, że bardzo szczegółowo został również podany sposób 

finansowania poszczególnych działań. 

Kamil Lauryn powiedział, że wszyscy pamiętają, jaki był spór pomiędzy organizacjami 

pozarządowymi a Bogdanem Laurynem, który wcześniej prowadził suwalskie schronisko  

a główną przyczyną był brak wolontariatu. Jak zaznaczył w przedstawionym projekcie uchwały 

nie ma żadnej wzmianki o wolontariacie a w §2 pkt.2 jest mowa tylko współpracy  

z organizacjami pozarządowymi. Wobec tego zapytał, jak ma wyglądać ta współpraca. 

Jerzy Gałązka powiedział, że zgodnie z ustawą nie ma obowiązku takich zapisów. Dodał,  

że jest już podpisana umowa z nowym operatorem schroniska a za ok. tydzień będzie 

uruchomiona strona internetowa z opisem wszystkich psów. Jak powiedział, w chwili obecnej 

w czwartki i w piątki, przyjeżdżają do schroniska dzieci. Natomiast na początku kwietnia 

będzie ogłoszony nabór na wolontariuszy.  

Kamil Lauryn zgłosił wniosek formalny – w §2 pkt. 2 „współpracę z organizacjami 

pozarządowymi i prowadzenie przez nie wolontariatu”.  

Jerzy Gałązka zaznaczył, że jest przygotowywany regulamin wolontariatu. Powiedział, że nie 

chciałby wprowadzać zapisów, które będą narzucały jakiejś organizacji pozarządowej 

prowadzenie wolontariatu. Dodał, że jeśli organizacja nie będzie prowadziła wolontariatu, 

wówczas uchwała nie będzie zrealizowana. 

Kamil Lauryn przypomniał o posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa, 

które dotyczyło prowadzenia schroniska. Jak wspomniał, w rozmowie z Łukaszem Kurzyną – 

Zastępcą Prezydenta Miasta,  pojawiało się wiele zarzutów o braku wolontariatu  
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w schronisku. Jak powiedział Kamil Lauryn, padło wówczas zapewnienie, że jeśli będzie nowy 

podmiot prowadzący schronisko, to wolontariat będzie realizowany i z tego, co pamięta taki 

punkt miał się znaleźć w uchwale. Zapytał również, czy w umowie z nowym prowadzącym 

schronisko, jest zapis o wolontariacie.  

Jerzy Gałązka odpowiedział, że tak. Dodał, że Wydział będzie kontrolował sytuację.  

Kamil Lauryn powiedział, że radni widzą tylko projekt uchwały a nie mają wiedzy np. o 

umowie czy zapisach dotyczących wolontariatu.   

Jerzy Gałązka powiedział, że nie jest problemem, aby taką informację przedłożyć. Dodał, że 

wszystko co przewiduje program jest spełnione. Zaznaczył, że Miasto liczy na to, że współpraca 

z organizacjami pozarządowymi będzie się układała jak najlepiej. Wspomniał, że zarzut do 

poprzedniego właściciela schroniska, dotyczył braku wolontariatu, czyli części dotyczącej 

socjalizacji psów i ewentualnych adopcji. Dodał, że ta sprawa prowadzenia wolontariatu została 

mocno zaakcentowana w przypadku nowego podmiotu. 

Kamil Lauryn powiedział, że pamięta, jakie zarzuty padały w kierunku poprzedniego 

właściciela schroniska oraz jaka napięta sytuacja była z organizacjami pozarządowymi w tym 

względzie, dlatego teraz – jak podkreślił – chciałby, aby wszystko było doprecyzowane, żeby 

uniknąć nieporozumień.  

Jerzy Gałązka zaznaczył, że Miasto nie ma uwag do prowadzenia schroniska przez 

poprzedniego właściciela. Dodał, że jeśli będzie regulamin wolontariatu, wówczas nie będzie 

problemu, aby każdy chętny mógł się zgłosić. Zaznaczył, że obecnie prowadzona jest 

inwentaryzacja oraz robione są zdjęcia psów.  

Podkreślił, że nowy operator dopiero zaczyna współpracę i wie, jakie do tej pory zgłaszano 

uwagi co do prowadzenia schroniska.  

 

Bogdan Bezdziecki powiedział, że wiele organizacji pozarządowych opiera swoją działalność 

na zasadzie wolontariatu, więc to się zawiera. Poprosił również, aby radni otrzymali umowę i 

rozwiali wątpliwości i obawy, które ewentualnie mają.  

Tadeusz Czerwiecki zapytał, czy istnieje przepis prawny, który pozwala organizacjom 

pozarządowym na przeprowadzanie kontroli, jeśli chodzi o dobrostan zwierząt w różnego 

rodzaju obiektach prywatnych czy też w schroniskach. Jak zaznaczył, przeczytał ustawę o 

ochronie zwierząt i ustawę o ochronie przyrody i tam żadnych takich zapisów nie ma.  

Jerzy Gałązka powiedział, że nie zna takiego przepisu. Dodał, że jeśli organizacje 

pozarządowe będą chciały uczestniczyć w wolontariacie i zgłoszą taką chęć, to na pewno 

zgodnie z regulaminem, zostaną wybrane osoby, które mają chęci i czas. 

Tadeusz Czerwiecki zapytał, czy organizacje pozarządowe nie mają uprawnień kontrolnych.  

Jerzy Gałązka odpowiedział, że nie uprawnień kontrolnych nie mają i że w obecnej chwili  

od strony sanitarnej i leczniczej schronisko kontroluje Powiatowy Lekarz Weterynarii. Dodał, 

że pracownik Wydziału kontroluje schronisko co miesiąc. Zaznaczył, że jeśli chodzi  
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o dobrostan zwierząt decyduje o tym Powiatowy Lekarz Weterynarii i jeśli chodzi  

o poprzedniego właściciela nie było w tym względzie żadnych uwag.  

Bogdan Bezdziecki podkreślił, że kontrole będą na pewno potrzebne, ponieważ nowy podmiot 

nie ma doświadczenia, więc trzeba będzie się temu przyglądać.  

Wojciech Pająk powiedział, że skoro sprawa wolontariatu została zabezpieczona w umowie 

między Miastem a nowym operatorem, to można być spokojnym i jest to kwestia 

egzekwowania zapisów. Zgłosił uwagę dotyczącą bazy danych psów, którą prowadził 

poprzedni właściciel schroniska. Czy jest możliwość, aby dowiedzieć się, czy dany pies był np. 

zaczipowany, bo z tego co wie, to nie ma takiej opcji. 

Jerzy Gałązka powiedział, że w chwili obecnej jest zapytanie o informację publiczną. Wydział 

ma wykaz psów z czipami, którą przekaże, wszystkie psy są zaczipowane i nie ma zagrożenia, 

że Wydział nic nie wie o danym psie. Dodał, że teraz będzie jeszcze weryfikacja w oparciu o 

dokumentację zdjęciową, która jest robiona. Powiedział, że czipy są konieczne, ponieważ psy, 

które zostały dopiero zabrane ze schroniska mogą uciec i potrzebna jest wiedza, do kogo należy 

pies. 

Piotr Zieliński powiedział, że dotarła do niego wiadomość, że został złożony wniosek o 

stworzenie w mieście miejsca pochówku dla małych zwierząt. Zapytał, czy coś w tym zakresie 

jest wiadome.  

Bogdan Bezdziecki powiedział, że wniosek rzeczywiście się pojawił i trafił do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, która będzie musiała zająć się tym tematem.  

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania 

nad projektem uchwały. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   8 radnych 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk 

na 2022 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Wolne wnioski. 

Wojciech Pająk powiedział, że rządowy program Czyste powietrze bardzo mocno wspiera 

program samorządowy i jest prowadzony ciągły nabór wniosków. Zaapelował, aby każdy kto 

ma znajomych, którzy powinni wymienić piec, poinformował ich, że mają czas do końca marca 

na złożenie wniosku do miejskiego programu. Przypomniał, że 22 marca o 17:00 w Urzędzie 

Miejskim jest spotkanie informacyjne w sprawie dotacji na wymianę pieca. 
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Więcej wolnych wniosków nie zgłoszono. Na tym protokół zakończono.   

 

 

     Przewodniczący  

                                                                             Komisji Ekologii, Kultury, Sportu i Turystyki 

                            Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

                                      Bogdan Bezdziecki 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Anna Przybycień 

 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 

 

 

 

 


